
Protokół Nr LXXX/1/2010 

 

z LXXX sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 31 sierpnia  

2010 r. w sali posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 

 
Na  ustawowy  stan  38  radnych  w  LXXX  sesji  Rady  Miasta  Rzeszowa 

uczestniczyło 38 radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – dokonał otwarcia 

LXXX sesji Rady Miasta i prowadził obrady. Powitał radnych oraz:  

 Pana Tadeusza Ferenca – Prezydenta Miasta Rzeszowa, 

 Pana Marka Ustrobińskiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa,  

 Pana Henryka Wolickiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa,  

 Pana Stanisława Sienko – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa,  

 Panią Janinę Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa,  

 Pana Marcina  Stopę  –  Sekretarza Miasta Rzeszowa  (lista  obecności  stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu),  

 Przedstawicieli Rad Osiedlowych  (lista obecności  stanowi  załącznik nr  3 do 

protokołu),  

 Dyrektorów  Wydziałów  Urzędu  Miasta,  kierowników  jednostek 

współdziałających z Miastem, a  także przedstawicieli radia, prasy  i  telewizji, 

przybyłych zaproszonych gości i mieszkańców miasta (lista obecności stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu), 

 Pana Jacka Piętę – Prezes Zarządu firmy Best Construction. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta przedstawił proponowany porządek obrad 

LXXX sesji Rady Miasta Rzeszowa.  

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Uchwała w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Edukacji Rady Miasta 

Rzeszowa /druk nr LXXX/1/2010/. 

 

2. Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Sportu, Rekreacji 

i Turystyki Rady Miasta Rzeszowa /druk nr LXXX/2/2010/. 

 

3. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. 

/druk nr: LXXX/25/2010/. 

 

4. Uchwała  zmieniająca  uchwałę  Rady  Miasta  Rzeszowa  w  sprawie  emisji 

obligacji /druk nr: LXXX/26/2010/. 
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5. Uchwała w sprawie zaciągania zobowiązań na realizację projektów o wartości 

przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa na 

2010 r. /druk nr: LXXX/27/2010/. 

 

6. Uchwała  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia 

Gminy  Miasto  Rzeszów  do  projektu  pn.:  „Rewitalizacja  zdegradowanego, 

zabytkowego  zespołu  dworsko‐parkowego  oraz  obiektów  gospodarczych 

w Rzeszowie – Słocinie na cele społeczne” /druk nr LXXX/3/2010/. 

 

7. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody Zgromadzeniu Wspólników Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego  Spółka  z  o.o. w  Rzeszowie  na  podjęcie 

uchwały o zbyciu prawa wieczystego użytkowania nieruchomości położonej 

w Rzeszowie przy ul. Zabłocie /druk nr LXXIX/2/2010/. 

 

8. Uchwała w  sprawie wyrażenia  zgody  na wynajem wskazanego w  jej  treści 

lokalu na okres 4 lat oraz odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia takiej 

umowy /druk nr LXXX/4/2010/. 

 

9. Uchwała w  sprawie wyrażenia  zgody  na wynajem wskazanego w  jej  treści 

lokalu użytkowego na okres  9  lat oraz odstąpienie od przetargowego  trybu 

zawarcia takiej umowy /druk nr LXXX/5/2010/. 

 

10. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  użytkowanie 

nieruchomości,  położonej  w  Rzeszowie  –  Zwięczycy  i  zwolnienia 

z przetargowego trybu zawarcia umowy /druk nr LXXX/6/2010/. 

 

11. Uchwała w  sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie wieczyste 

nieruchomości  położonej  w  Rzeszowie  przy  ul.  Lubelskiej  /druk  nr 

LXXX/8/2010/. 

 

12. Uchwała w  sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie wieczyste 

nieruchomości  położonej  przy  ul.  Szpitalnej  (boczna  ul.  Szopena) 

w Rzeszowie /druk nr LXXX/9/2010/. 

 

13. Uchwała w  sprawie wyrażenia  zgody  na  zamianę  nieruchomości  /druk  nr 

LXXX/10/2010/. 

 

14. Uchwała w  sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości  /druk nr 

LXXX/20/2010/. 

 

15. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonej  przy  ul. 

Świętego Mikołaja w Rzeszowie /druk nr LXXX/11/2010/. 
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16. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości 

położonej przy ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie /druk: LXXX/19/2010/. 

 

17. Uchwała w  sprawie  nadania  nazwy  na  terenie miasta  Rzeszowa  /druk  nr: 

LXXX/24/2010/. 

 

18. Uchwała w  sprawie wyrażenia woli ustanowienia  insygniów Gminy Miasta 

Rzeszów  w  postaci  łańcuchów  ceremonialnych  dla  Prezydenta  Miasta 

Rzeszowa i Przewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa /druk nr LXXX/7/2010/. 

 

19. Uchwała  zmieniająca  uchwałę  Rady Miasta  Rzeszowa w  sprawie  ustalenia 

regulaminu  określającego wysokość  i warunki  przyznawania  nauczycielom 

dodatków do wynagrodzenia,  sposób obliczania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe  i  godziny  doraźnych  zastępstw,  wysokość  i  warunki 

wypłacania niektórych innych składników wynagrodzenia oraz nagród /druk 

nr: LXXX/22/2010/. 

 

20. Uchwała  w  sprawie  nadania  imienia  Zespołowi  Szkół  Plastycznych 

w Rzeszowie /druk nr LXXIX/1/2010/. 

 

21. Uchwała  w  sprawie  podniesienia  kwoty  dodatku  do  zasiłku  rodzinnego 

z  tytułu  kształcenia  i  rehabilitacji  dziecka  niepełnosprawnego  /druk  nr 

LXXX/21/2010/. 

 

22. Uchwała w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z radą 

działalności  pożytku  publicznego  lub  organizacjami  pozarządowymi 

i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego  i  o  wolontariacie,  projektów  aktów  prawa  miejscowego 

w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji /druk nr: 

LXXX/23/2010/. 

 

23. Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  205/17/2010  „Staromieście  ‐  Nad 

Wisłokiem” w Rzeszowie /druk nr LXXX/12/2010/. 

 

24. Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 204/16/2010 na osiedlu Przybyszówka 

w Rzeszowie /druk nr LXXX/13/2010/. 

 

25. Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  200/12/2010  „Staromieście  –  Przy 

Moście” w Rzeszowie /druk nr LXXX/15/2010/. 
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26. Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  199/11/2010  „Droga  Południowa” 

w Rzeszowie /druk nr LXXX/16/2010/. 

 

27. Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 197/9/2010 „Zwięczyca – Przy Drodze” 

w Rzeszowie /druk nr LXXX/18/2010/. 

 

28. Uchwała w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany Nr  198/10/2010 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 14/1/98 w  rejonie 

ulic:  Strzyżowskiej,  Ustrzyckiej,  Dukielskiej  i  Krośnieńskiej  w  Rzeszowie 

/druk nr LXXX/17/2010/. 

 

29. Uchwała w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany Nr  202/14/2010 

Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  51/2/2002  przy 

Rynku Starego Miasta między kamienicami nr 19  i 24 w Rzeszowie  /druk nr 

LXXX/14/2010/. 

 

30. Uchwała w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany Nr  206/18/2010, 

Nr  207/19/2010,  208/20/2010  miejscowych  planów  zagospodarowania 

przestrzennego /druk nr: LXXX/29/2010/. 

 

31. Uchwała w  sprawie  uchwalenia  zmiany Nr  178/5/2009 Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  10/7/96  zespołu  usług  publicznych 

i  komercyjnych  na  osiedlu  Nowe  Miasto  w  Rzeszowie  /druk  nr: 

LXXX/28/2010/. 

 

32. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  lokalizacji  kasyna  gry  (ul.  Rynek 

20 – 23 w Rzeszowie). 

 

33. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (ul. Moniuszki 2 

w Rzeszowie). 

 

34. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (ul. Lwowska 6 

w Rzeszowie). 

 

35. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  lokalizacji  kasyna  gry  (ul. 

Cieplińskiego 3 w Rzeszowie). 

 

36. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (ul. Kościuszki 9 

w Rzeszowie). 
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37. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (ul. Okulickiego 

10 w Rzeszowie). 

 

38. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 

 

39. Zapytania i interpelacje. 
 

40. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 

/proponowany porządek obrad stanowi załącznik nr 5 do protokołu/. 
 
Poinformował,  że  wpłynęły  następujące  wnioski  dotyczące  zmiany 

proponowanego porządku obrad: 

 

Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 3a – 

projektu uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. 

 

Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 6a – 

projektu  uchwały  w  sprawie  aktualizacji  Programu  Rewitalizacji  Obszarów 

Miejskich w Rzeszowie. 

 

Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 7a – 

projektu  uchwały  w  sprawie  podwyższenia  kapitału  zakładowego  Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. 

 

Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 8a – 

projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas nieoznaczony. 

 

Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 8b – 

projektu  uchwały  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych 

w Rzeszowie. 

 

Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 8c – 

projektu uchwały w  sprawie wyrażenia  zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

położonej przy ul. Zagłoby  w Rzeszowie na czas nieoznaczony. 

 

Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 8d – 

projektu  uchwały  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych 

w Rzeszowie. 

 

Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 8e – 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 
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Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 8f – 

projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  bezprzetargową  sprzedaż 

nieruchomości niezabudowanej, położonej przy ul. Zelwerowicza w Rzeszowie wraz 

z udzieleniem bonifikaty od ceny sprzedaży. 

 

 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 8g – 

projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  użyczenie  nieruchomości 

położonej przy Al. Powstańców Warszawy w Rzeszowie. 

 

Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 31a 

–  projektu  uchwały w  sprawie  zaciągania  zobowiązań w  zakresie  podejmowania 

inwestycji o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta 

Rzeszowa na 2010 r. 

 

Przeprowadzono  głosowanie  wniosków  dotyczących  zmiany  porządku 

obrad sesji: 

Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 3a – 

projektu uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. 

został przyjęty jednomyślnie (34 głosami „za”). 

 

Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 6a – 

projektu  uchwały  w  sprawie  aktualizacji  Programu  Rewitalizacji  Obszarów 

Miejskich w Rzeszowie został przyjęty jednomyślnie (34 głosami „za”). 

 

Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 7a – 

projektu  uchwały  w  sprawie  podwyższenia  kapitału  zakładowego  Miejskiego 

Przedsiębiorstwa  Wodociągów  i  Kanalizacji  Spółka  z  o.o.  został  przyjęty 

jednomyślnie (34 głosami „za”). 

 

Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 8a – 

projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas nieoznaczony 

został przyjęty jednomyślnie (35 głosami „za”). 

 

Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 8b – 

projektu  uchwały  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych 

w Rzeszowie został przyjęty jednomyślnie (35 głosami „za”). 

 

Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 8c – 

projektu uchwały w  sprawie wyrażenia  zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

położonej  przy  ul.  Zagłoby  w  Rzeszowie  na  czas  nieoznaczony  został  przyjęty 

jednomyślnie (35 głosami „za”). 
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Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 8d – 

projektu  uchwały  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych 

w Rzeszowie został przyjęty jednomyślnie (35 głosami „za”). 

 

Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 8e – 

projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zamianę  nieruchomości  został 

przyjęty jednomyślnie (35 głosami „za”). 

 

Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 8f – 

projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  bezprzetargową  sprzedaż 

nieruchomości niezabudowanej, położonej przy ul. Zelwerowicza w Rzeszowie wraz 

z  udzieleniem  bonifikaty  od  ceny  sprzedaży  został  przyjęty  jednomyślnie 

(35 głosami „za”). 

 

Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 8g – 

projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  użyczenie  nieruchomości 

położonej przy Al. Powstańców Warszawy w Rzeszowie został przyjęty 32 głosami 

„za”, przy 2 głosach przeciwnych i 3 głosach wstrzymujących. 

 

Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 31a 

–  projektu  uchwały w  sprawie  zaciągania  zobowiązań w  zakresie  podejmowania 

inwestycji o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta 

Rzeszowa na 2010 r. został przyjęty jednomyślnie (35 głosami „za”). 

 

Porządek obrad LXXX sesji Rady Miasta Rzeszowa: 

 

1. Uchwała w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Edukacji Rady Miasta 

Rzeszowa /druk nr LXXX/1/2010/. 

 

2. Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Sportu, Rekreacji 

i Turystyki Rady Miasta Rzeszowa /druk nr LXXX/2/2010/. 

 

3. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. 

/druk nr: LXXX/25/2010/. 

 

4. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. 

 

5. Uchwała  zmieniająca  uchwałę  Rady  Miasta  Rzeszowa  w  sprawie  emisji 

obligacji /druk nr: LXXX/26/2010/. 

 

6. Uchwała w sprawie zaciągania zobowiązań na realizację projektów o wartości 

przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa na 

2010 r. /druk nr: LXXX/27/2010/. 
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7. Uchwała  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia 

Gminy  Miasto  Rzeszów  do  projektu  pn.:  „Rewitalizacja  zdegradowanego, 

zabytkowego  zespołu  dworsko‐parkowego  oraz  obiektów  gospodarczych 

w Rzeszowie – Słocinie na cele społeczne” /druk nr LXXX/3/2010/. 

 

8. Uchwała w sprawie aktualizacji Programu Rewitalizacji Obszarów Miejskich 

w Rzeszowie. 

 

9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody Zgromadzeniu Wspólników Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego  Spółka  z  o.o. w  Rzeszowie  na  podjęcie 

uchwały o zbyciu prawa wieczystego użytkowania nieruchomości położonej 

w Rzeszowie przy ul. Zabłocie /druk nr LXXIX/2/2010/. 

 

10. Uchwała  w  sprawie  podwyższenia  kapitału  zakładowego  Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. 

 

11. Uchwała w  sprawie wyrażenia  zgody  na wynajem wskazanego w  jej  treści 

lokalu na okres 4 lat oraz odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia takiej 

umowy /druk nr LXXX/4/2010/. 

 

12. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas nieoznaczony. 

 

13. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych 

w Rzeszowie. 

 

14. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości 

położonej przy ul. Zagłoby  w Rzeszowie na czas nieoznaczony. 

 

15. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych 

w Rzeszowie. 

 

16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

 

17. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  bezprzetargową  sprzedaż 

nieruchomości  niezabudowanej,  położonej  przy  ul.  Zelwerowicza 

w Rzeszowie wraz z udzieleniem bonifikaty od ceny sprzedaży. 

 

18. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości położonej 

przy Al. Powstańców Warszawy w Rzeszowie. 

 

19. Uchwała w  sprawie wyrażenia  zgody  na wynajem wskazanego w  jej  treści 

lokalu użytkowego na okres  9  lat oraz odstąpienie od przetargowego  trybu 

zawarcia takiej umowy /druk nr LXXX/5/2010/. 
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20. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  użytkowanie 

nieruchomości,  położonej  w  Rzeszowie  –  Zwięczycy  i  zwolnienia 

z przetargowego trybu zawarcia umowy /druk nr LXXX/6/2010/. 

 

21. Uchwała w  sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie wieczyste 

nieruchomości  położonej  w  Rzeszowie  przy  ul.  Lubelskiej  /druk  nr 

LXXX/8/2010/. 

 

22. Uchwała w  sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie wieczyste 

nieruchomości  położonej  przy  ul.  Szpitalnej  (boczna  ul.  Szopena) 

w Rzeszowie /druk nr LXXX/9/2010/. 

 

23. Uchwała w  sprawie wyrażenia  zgody  na  zamianę  nieruchomości  /druk  nr 

LXXX/10/2010/. 

 

24. Uchwała w  sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości  /druk nr 

LXXX/20/2010/. 

 

25. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonej  przy  ul. 

Świętego Mikołaja w Rzeszowie /druk nr LXXX/11/2010/. 

 

26. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości 

położonej przy ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie /druk: LXXX/19/2010/. 

 

27. Uchwała w  sprawie  nadania  nazwy  na  terenie miasta  Rzeszowa  /druk  nr: 

LXXX/24/2010/. 

 

28. Uchwała w  sprawie wyrażenia woli ustanowienia  insygniów Gminy Miasta 

Rzeszów  w  postaci  łańcuchów  ceremonialnych  dla  Prezydenta  Miasta 

Rzeszowa i Przewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa /druk nr LXXX/7/2010/. 

 

29. Uchwała  zmieniająca  uchwałę  Rady Miasta  Rzeszowa w  sprawie  ustalenia 

regulaminu  określającego wysokość  i warunki  przyznawania  nauczycielom 

dodatków do wynagrodzenia,  sposób obliczania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe  i  godziny  doraźnych  zastępstw,  wysokość  i  warunki 

wypłacania niektórych innych składników wynagrodzenia oraz nagród /druk 

nr: LXXX/22/2010/. 

 

30. Uchwała  w  sprawie  nadania  imienia  Zespołowi  Szkół  Plastycznych 

w Rzeszowie /druk nr LXXIX/1/2010/. 
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31. Uchwała  w  sprawie  podniesienia  kwoty  dodatku  do  zasiłku  rodzinnego 

z  tytułu  kształcenia  i  rehabilitacji  dziecka  niepełnosprawnego  /druk  nr 

LXXX/21/2010/. 

 

32. Uchwała w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z radą 

działalności  pożytku  publicznego  lub  organizacjami  pozarządowymi 

i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego  i  o  wolontariacie,  projektów  aktów  prawa  miejscowego 

w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji /druk nr: 

LXXX/23/2010/. 

 

33. Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  205/17/2010  „Staromieście  ‐  Nad 

Wisłokiem” w Rzeszowie /druk nr LXXX/12/2010/. 

 

34. Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 204/16/2010 na osiedlu Przybyszówka 

w Rzeszowie /druk nr LXXX/13/2010/. 

 

35. Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  200/12/2010  „Staromieście  –  Przy 

Moście” w Rzeszowie /druk nr LXXX/15/2010/. 

 

36. Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  199/11/2010  „Droga  Południowa” 

w Rzeszowie /druk nr LXXX/16/2010/. 

 

37. Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 197/9/2010 „Zwięczyca – Przy Drodze” 

w Rzeszowie /druk nr LXXX/18/2010/. 

 

38. Uchwała w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany Nr  198/10/2010 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 14/1/98 w  rejonie 

ulic:  Strzyżowskiej,  Ustrzyckiej,  Dukielskiej  i  Krośnieńskiej  w  Rzeszowie 

/druk nr LXXX/17/2010/. 

 

39. Uchwała w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany Nr  202/14/2010 

Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  51/2/2002  przy 

Rynku Starego Miasta między kamienicami nr 19  i 24 w Rzeszowie  /druk nr 

LXXX/14/2010/. 
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40. Uchwała w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany Nr  206/18/2010, 

Nr  207/19/2010,  208/20/2010  miejscowych  planów  zagospodarowania 

przestrzennego /druk nr: LXXX/29/2010/. 

 

41. Uchwała w  sprawie  uchwalenia  zmiany Nr  178/5/2009 Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  10/7/96  zespołu  usług  publicznych 

i  komercyjnych  na  osiedlu  Nowe  Miasto  w  Rzeszowie  /druk  nr: 

LXXX/28/2010/. 

 

42. Uchwała  w  sprawie  zaciągania  zobowiązań  w  zakresie  podejmowania 

inwestycji o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej 

miasta Rzeszowa na 2010 r. 

 

43. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  lokalizacji  kasyna  gry  (ul.  Rynek 

20 – 23 w Rzeszowie). 

 

44. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (ul. Moniuszki 2 

w Rzeszowie). 

 

45. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (ul. Lwowska 6 

w Rzeszowie). 

 

46. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  lokalizacji  kasyna  gry  (ul. 

Cieplińskiego 3 w Rzeszowie). 

 

47. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (ul. Kościuszki 9 

w Rzeszowie). 

 

48. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (ul. Okulickiego 

10 w Rzeszowie). 

 

49. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 

 

50. Zapytania i interpelacje. 
 

51. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – w imieniu Rady Miasta złożył 

kondolencje  i  najszczersze  wyrazy  współczucia  Radnemu  Panu  Mirosławowi 

Kwaśniakowi z powodu śmierci brata. 

Ponadto przypomniał, że w dniu 31 sierpnia 2010 r. przypada 30 rocznica powstania 

„Solidarności”. Poprosił Radnego Pana Antoniego Kopaczewskiego o zabranie głosu. 
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Radny  Pan  Antoni  Kopaczewski  –  powiedział:  „W  dniu  dzisiejszym  przypada  30 

rocznica  powstania  „Solidarności”.  Sądzę,  że  byłoby  godnym  oddać  pamięć 

i  cześć  ludziom,  którzy  uczestniczyli  w  idei  powstania  związku  oraz  w  realizacji 

najważniejszego celu, jakim dla człowieka jest wolność. Gdybyśmy w naszym życiu kierowali 

się zasadą  ‐ „oddać życie dla drugiego człowieka”,  to wydarzenia sprzed 80  lat nie maiłyby 

miejsca. Splot wydarzeń spowodował, że znaleźliśmy się pod okupacją sowiecką i rząd nie był 

w  pełni  suwerenny, nie  byliśmy narodem wolnym,  a  co  za  tym  idzie nie mogliśmy  głosić 

własnych poglądów. Człowiek rodząc się ma niezbywalne prawo do wolności, bo  inaczej nie 

może  się  realizować. Dobrze,  że pojawiła  się  idea „Solidarności”,  która przyniosła Polakom 

wolność. Najważniejszymi bohaterami zarówno w Polsce, jak i na świcie, są ludzie, którzy za 

cenę wolności potrafią oddać życie.”  

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poprosił Pana  Jacka Piętę – 

Prezesa Zarządu Best Construction o prezentację firmy, realizującej wiele inwestycji 

dla miasta i regionu. 

 

Pan  Jacek Pięta  – Prezes Zarządu Best Construcion  –  zabierając  głos powiedział: 

„Firma prowadzi działalność w  zakresie  kompleksowego wykonawstwa  robót  budowlanych. 

Realizuje szereg znaczących  inwestycji dla miasta  i regionu. Budując swoją pozycję  i markę 

na  rynku budowlanym, priorytetem dla  spółki  jest utrzymywanie najwyższych  standardów 

obsługi  klientów  oraz  partnerskich  relacji  ze  wszystkimi  firmami  współpracującymi. 

Gwarantuje dzięki  temu najwyższy poziom  i  jakość  świadczonych usług  oraz  terminowość 

realizowanych  inwestycji.  Best  Construction  jest  laureatem  konkursów  Inspekcji  Pracy  – 

„Bezpieczna Budowa”, Podkarpackiego Klubu Biznesu,  Izby Przemysłowo‐Handlowej  oraz 

PZITB  w  konkursach  na  Budowę  Roku.”  Następnie  przedstawił  informacje 

o  aktualnie  realizowanych  inwestycjach  w  mieście,  wdrażaniu  nowoczesnych 

systemów  szalunkowych  oraz  stosowanych  prefabrykatach  /powyższa  informacja 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu/. 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  –  poinformował,  że 

w godzinach 11.30‐13.00 nastąpi przerwa w obradach Rady Miasta. Zaprosił radnych 

do  wzięcia  udziału  w  uroczystościach  otwarcia  Oddziału  Balneologii  w  Szpitalu 

Miejskim w Rzeszowie. 

 

Przystąpiono  do  realizacji  ustalonego  porządku  obrad  LXXX  sesji  Rady Miasta 

Rzeszowa. 

 

Ad. 1. 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały 

w  sprawie  zmiany  składu  osobowego  Komisji  Edukacji  Rady  Miasta  Rzeszowa 

/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego  Komisji  Edukacji  Rady 

Miasta Rzeszowa /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 34 głosami „za”, bez 

głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 2. 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały 

w  sprawie  uzupełnienia  składu  osobowego  Komisji  Sportu,  Rekreacji  i  Turystyki 

Rady Miasta Rzeszowa  /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik 

nr 8 do protokołu/. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  uzupełnienia  składu  osobowego  Komisji  Sportu, 

Rekreacji  i Turystyki Rady Miasta Rzeszowa  /w zaproponowanej wersji/ została 

przyjęta 32 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 3. 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  ‐  z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta 

przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  uchwały  budżetowej  Miasta 

Rzeszowa  na  2010  r.  Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  przedłożonego 

projektu  uchwały  /projekt  uchwały, wraz  z  uzasadnieniem,  stanowi  załącznik  nr 

9 do protokołu/. 

 

Dalszą część obrad prowadził Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady 

Miasta. 

 

Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta ‐ poinformował, że: 

‐ Komisja Edukacji,  

‐ Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, 

‐ Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej,  

‐ Komisja Ekonomiczno‐Budżetowa,  

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Radny Pan Zdzisław Daraż – poinformował,  że Komisja Ekonomiczno‐Budżetowa 

zawnioskowała  o  przesunięcie  sprawy  środków  przeznaczonych  na  rozbudowę 

pomnika  Jana  Pawła  II  przy  ul. Marszałkowskiej  na  następną  sesję  Rady Miasta, 

celem  szczegółowego  przeanalizowania  tematu  przez  Komisję.  Wniosek  został 

przyjęty 7 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 4 głosach wstrzymujących. 

 

Radny Pan Bogusław Sak – zawnioskował o podjęcie uchwały bez wprowadzania 

zmian.  

 

Przystąpiono do głosowania nad zgłoszonymi wnioskami: 
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Wniosek  Komisji  Ekonomiczno‐Budżetowej  –  przy  6  głosach  „za”,  16  głosach 

przeciwnych i 4 głosach wstrzymujących – nie uzyskał akceptacji. 

 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

 

  Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. 

/w  zaproponowanej  wersji/  została  przyjęta  22  głosami  „za”,  bez  głosów 

przeciwnych, przy 3 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 4. 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  ‐  z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta 

przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  uchwały  budżetowej  Miasta 

Rzeszowa na  2010  r. Następnie  zgłosiła  autopoprawkę polegającą na  zmianie  – w 

rozdz.  92 601  –  terminu  realizacji  zadania:  „Poprawa  infrastruktury  sportowej 

poprzez przebudowę stadionu miejskiego w Rzeszowie (termin realizacji 2007‐2011)” 

/autopoprawka,  zawarta  w  tabeli  „wykaz  wydatków  majątkowych  wieloletnich” 

stanowi  załącznik  nr  10  do  protokołu,  natomiast  projekt  uchwały,  wraz 

z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 

 

Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 

‐ Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, 

‐ Komisja Ekonomiczno‐Budżetowa  

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. 

/wraz z autopoprawką/ została przyjęta jednomyślnie (26 głosami „za”). 

 

Ad. 5. 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  ‐  z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta 

przedstawiła  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Rady  Miasta  Rzeszowa 

w sprawie emisji obligacji. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego 

projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 12 

do protokołu/. 

 

Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 

‐ Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, 

‐ Komisja Ekonomiczno‐Budżetowa  

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała  zmieniająca  uchwałę  Rady  Miasta  Rzeszowa  w  sprawie  emisji 

obligacji  /w  zaproponowanej  wersji/  została  przyjęta  jednomyślnie  (28  głosami 

„za”). 

 

Ad. 6. 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  ‐  z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta 

przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągania  zobowiązań  na  realizację 

projektów o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta 

Rzeszowa na 2010 r. Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu i zgłosiła 

następujące autopoprawki:  

‐ §  1  otrzymuje  brzmienie:  „Wyraża  się  zgodę  na  zaciągnięcie  zobowiązań 

przekraczających granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa na 2010 r. 

na  realizację projektów, wymienionych w załączniku do nn. Uchwały, do wysokości 

1 071 630 zł”, 

‐ dodaje  się  §  3  o  treści:  „Traci  moc  Uchwała  Rady  Miasta  Rzeszowa 

Nr LXXI/1172/2010  z dnia 23  lutego 2010  r. w  sprawie  zaciągania  zobowiązań na 

realizację  projektów  o  wartości  przekraczającej  granicę  ustaloną  w  uchwale 

budżetowej miasta Rzeszowa na 2010 r., 

‐ w  wyniku  zgłoszonej  wyżej  autopoprawki  do  §  1,  zmianie  ulega  kwota 

zobowiązania, ujęta w załączniku do nn. uchwały – tabeli – pn. „Wydatki na 

programy  i  projekty  planowane  do  realizacji  w  latach  2010‐2012  /tabela 

wydatków z naniesioną autopoprawką stanowi załącznik nr 13 do protokołu, 

natomiast projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu/. 

 

Pan Waldemar Szumny  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta  – poinformował,  że 

Komisja  Ekonomiczno‐Budżetowa  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  zaciągania  zobowiązań  na  realizację  projektów 

o  wartości  przekraczającej  granicę  ustaloną  w  uchwale  budżetowej  miasta 

Rzeszowa  na  2010  r.  /wraz  z  autopoprawką/  została  przyjęta  jednomyślnie 

(23 głosami „za”). 

 

Ad. 7. 

Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa ‐ z upoważnienia 

Prezydenta Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie 

wyrażenia  woli  przystąpienia  Gminy  Miasto  Rzeszów  do  projektu  pn.: 

„Rewitalizacja  zdegradowanego,  zabytkowego  zespołu  dworsko‐parkowego  oraz 

obiektów  gospodarczych  w  Rzeszowie  –  Słocinie  na  cele  społeczne”.  Następnie 

przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  /projekt  uchwały, 

wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 14ag do protokołu/. 
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Pan Waldemar Szumny  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta  – poinformował,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia 

Gminy  Miasto  Rzeszów  do  projektu  pn.:  „Rewitalizacja  zdegradowanego, 

zabytkowego  zespołu  dworsko‐parkowego  oraz  obiektów  gospodarczych 

w  Rzeszowie  –  Słocinie  na  cele  społeczne”  /w  zaproponowanej  wersji/  została 

przyjęta 24 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 8. 

Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa ‐ z upoważnienia 

Prezydenta Miasta  przedstawił  projekt  uchwały w  sprawie  aktualizacji  Programu 

Rewitalizacji Obszarów Miejskich w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie 

do  przedłożonego  projektu  uchwały  /projekt  uchwały,  wraz  z  uzasadnieniem, 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu/. 

 

Pan Waldemar Szumny  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta  – poinformował,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  aktualizacji  Programu  Rewitalizacji  Obszarów 

Miejskich w Rzeszowie  /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta  jednomyślnie 

(25 głosami „za”). 

 

Ad. 9. 

Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa ‐ z upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody 

Zgromadzeniu Wspólników Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego Spółka 

z o.o. w Rzeszowie na podjęcie uchwały o zbyciu prawa wieczystego użytkowania 

nieruchomości  położonej  w  Rzeszowie  przy  ul.  Zabłocie.  Następnie  przedstawił 

uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  /projekt  uchwały,  wraz 

z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 16 do protokołu/. 

 

Pan Waldemar Szumny  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta  – poinformował,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 

uchwały.  
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Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody Zgromadzeniu Wspólników Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego Spółka z o.o. w Rzeszowie na podjęcie uchwały 

o  zbyciu  prawa wieczystego  użytkowania  nieruchomości  położonej w Rzeszowie 

przy  ul.  Zabłocie  /w  zaproponowanej  wersji/  została  przyjęta  jednomyślnie 
(24 głosami „za”). 

 

Ad. 10. 

Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa ‐ z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w  sprawie podwyższenia kapitału 

zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów  i Kanalizacji  Spółka  z o.o. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 17 do protokołu/. 

 

Pan Waldemar Szumny  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta  – poinformował,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 

uchwały.  

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  podwyższenia  kapitału  zakładowego  Miejskiego 

Przedsiębiorstwa  Wodociągów  i  Kanalizacji  Spółka  z  o.o.  /w  zaproponowanej 

wersji/ została przyjęta jednomyślnie (24 głosami „za”). 

 

Ad. 11. 

Pan  Janusz  Makar  –  Dyrektor  Rzeszowskiego  Ośrodka  Sportu  i  Rekreacji  –  

z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 

wyrażenia  zgody  na wynajem wskazanego w  jej  treści  lokalu  na  okres  4  lat  oraz 

odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia takiej umowy. Następnie przedstawił 

uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  /projekt  uchwały,  wraz 

z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 18 do protokołu/. 

 

Pan Waldemar Szumny  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta  – poinformował,  że 

Komisja Sportu, Rekreacji i Turystyki pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Radna  Pani Marta Niewczas  –  zapytała:  „Jakimi  kryteriami  kieruje  się  ROSiR  przy 

określaniu czasu, na jaki wynajmowane są lokale?” 

 

Pan  Janusz  Makar  –  Dyrektor  Rzeszowskiego  Ośrodka  Sportu  i  Rekreacji  – 

odpowiadając  na  pytanie,  powiedział:  „Pomieszczenia,  o  które  ubiega  się  podmiot 

zlokalizowane  są  w  podziemiach  Hali  na  Podpromiu,  od  strony  południowej.  Były  to 

pomieszczenia  w  stanie  surowym,  bez  żadnego  wykończenia.  Najemca  poniósł  koszty 
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wykończenia  lokalu w wysokości  48  tys.  zł,  stąd  też  zawnioskował  o wynajem  lokalu  na 

4 lata. ROSiR przychylił się do wniosku.” 

 

Dalszą część obrad prowadziła Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady 

Miasta. 

 

Radny Pan Robert Kultys  –  zapytał,  jaki  jest  sens wynajmowania  lokali  na  okres 

zaledwie 2‐3 lat. 

 

Pan  Janusz  Makar  –  Dyrektor  Rzeszowskiego  Ośrodka  Sportu  i  Rekreacji  – 

powiedział: „Przy wynajmie lokali na okres od 1 do 3 lat wymagana jest zgoda Rady Miasta, 

jednakże  umowa  zawierana  jest w  trybie  bezprzetargowym.  Zaś  przy wynajmie  lokali  na 

okres powyżej 3 lat wymagane jest dodatkowo, oprócz zgody Rady Miasta na wynajem lokalu, 

także uzyskanie zgody na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia takiej umowy.” 

 

Radny  Pan Robert Kultys  –  zaproponował  opracowanie  jednolitych  zasad  jakimi 

powinien  kierować  się  Rzeszowski  Ośrodek  Sportu  i  Rekreacji  przy  zawieraniu 

umów na wynajem lokali. 

 
Przystąpiono do głosowania: 

 

Uchwała w  sprawie wyrażenia zgody na wynajem wskazanego w  jej  treści 

lokalu  na  okres  4  lat  oraz  odstąpienie  od  przetargowego  trybu  zawarcia  takiej 

umowy  /w  zaproponowanej wersji/  została przyjęta  23  głosami  „za”, bez  głosów 

przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 12. 

Pan Henryk Wolicki  – Zastępca  Prezydenta Miasta Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wydzierżawienia 

nieruchomości  na  czas  nieoznaczony.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do 

przedłożonego projektu uchwały  /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu/. 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  ‐  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie wydzierżawienia  nieruchomości  na  czas  nieoznaczony 

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (24 głosami „za”). 
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Ad. 13. 

Pan Henryk Wolicki  – Zastępca  Prezydenta Miasta Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wydzierżawienia 

nieruchomości  położonych  w  Rzeszowie.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do 

przedłożonego projektu uchwały  /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu/. 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  ‐  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych 

w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (24 głosami 

„za”). 

 

Ad. 14. 

Pan Henryk Wolicki  – Zastępca  Prezydenta Miasta Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 

wydzierżawienie nieruchomości położonej przy ul. Zagłoby   w Rzeszowie na  czas 

nieoznaczony.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu 

uchwały  /projekt  uchwały,  wraz  z  uzasadnieniem,  stanowi  załącznik  nr  21  do 

protokołu/. 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  ‐  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości 

położonej przy ul. Zagłoby  w Rzeszowie na czas nieoznaczony /w zaproponowanej 

wersji/ została przyjęta jednomyślnie (24 głosami „za”). 

 

Ad. 15. 

Pan Henryk Wolicki  – Zastępca  Prezydenta Miasta Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wydzierżawienia 

nieruchomości  położonych  w  Rzeszowie.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do 

przedłożonego projektu uchwały  /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 

załącznik nr 22 do protokołu/. 
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Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  ‐  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych 

w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (24 głosami 

„za”). 

 

Pani Marta Niewczas  – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta  –  ogłosiła przerwę do 

godziny 13.00. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – wznowił obrady o godzinie 

13.40. 

 

Ad. 16. 

Radny Pan Andrzej Dec – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na  zamianę nieruchomości. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego 

projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 23 

do protokołu/. 

 

Pan Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący Rady Miasta  –  poinformował,  że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zamianę  nieruchomości 

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 

 

Ad. 17. 

Pan Henryk Wolicki  – Zastępca  Prezydenta Miasta Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 

bezprzetargową  sprzedaż  nieruchomości  niezabudowanej,  położonej  przy  ul. 

Zelwerowicza  w  Rzeszowie  wraz  z  udzieleniem  bonifikaty  od  ceny  sprzedaży. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 24 do protokołu/. 

 

Pan Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący Rady Miasta  –  poinformował,  że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, jednocześnie wnioskując o udzielenie bonifikaty w wysokości 99% od ceny 

sprzedaży nieruchomości. 

W/w wniosek został przyjęty jednomyślnie (27 głosami „za”). 
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Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  bezprzetargową  sprzedaż 

nieruchomości niezabudowanej, położonej przy ul. Zelwerowicza w Rzeszowie wraz 

z  udzieleniem  bonifikaty  od  ceny  sprzedaży  (w wysokości  99%),  została  przyjęta 

jednomyślnie (27 głosami „za”). 

 

Ad. 18 

Pan Henryk Wolicki  – Zastępca  Prezydenta Miasta Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 

użyczenie nieruchomości położonej przy Al. Powstańców Warszawy w Rzeszowie. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 25 do protokołu/. 

 

Radny  Pan  Edmund Kalandyk  –  zapytał,  czy  zaistniały  nowe  okoliczności,  które 

uzasadniałyby forsowanie projektu uchwały po raz kolejny pod obrady Rady Miasta. 

 

Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odpowiedział: „Na 

poprzedniej sesji odbyła się dyskusja na temat sprzedaży terenu wraz z bonifikatą, zaś projekt 

przedstawiony na dzisiejszej sesji mówi o użyczeniu terenu.” 

 

Radny Pan Robert Kultys – zapytał, na czym ma polegać użyczenie terenu. 

 

Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – wyjaśnił,  że: „Na 

użyczonym  terenie,  jeśli  jest  wydana  decyzja  o  warunkach  zabudowy  można  starać  się 

o pozwolenie na budowę. Użyczenie jest bezpłatne.” 

 
Przystąpiono do głosowania: 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości położonej 

przy Al. Powstańców Warszawy w Rzeszowie  /w zaproponowanej wersji/ została 

przyjęta 14 głosami „za”, przy 2 głosach przeciwnych i 8 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 19. 

Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia 

Prezydenta Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 

wynajem wskazanego w jej treści lokalu użytkowego na okres 9 lat oraz odstąpienie 

od przetargowego  trybu  zawarcia  takiej umowy. Zgłosił  autopoprawkę polegającą 

na zmianie w  tytule projektu uchwały, w § 1 oraz uzasadnieniu  ‐ okresu wynajmu 

lokalu  z  9  lat  na  4  lata.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego 

projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 26 

do protokołu/. 
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Pan Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący Rady Miasta  –  poinformował,  że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie wyrażenia zgody na wynajem wskazanego w  jej  treści 

lokalu  użytkowego  na  okres  9  lat  oraz  odstąpienie  od  przetargowego  trybu 

zawarcia  takiej umowy  /wraz z autopoprawką/ została przyjęta 26 głosami „za”, 

bez głosów przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 20. 

Pan Henryk Wolicki  – Zastępca  Prezydenta Miasta Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 

oddanie  w  użytkowanie  nieruchomości,  położonej  w  Rzeszowie  –  Zwięczycy 

i  zwolnienia  z  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy.  Następnie  przedstawił 

uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  /projekt  uchwały,  wraz 

z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 27 do protokołu/. 

 

Pan Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący Rady Miasta  –  poinformował,  że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Radny  Pan  Andrzej  Dec  –  zapytał,  jaka  jest  różnica  między  odpłatnym 

użytkowaniem, a dzierżawą. 

 

Pan  Grzegorz  Tarnowski  –  Dyrektor  Biura  Gospodarki  Mieniem  UM  – 

odpowiedział:  „Podstawową  formą  dysponowania  gruntem,  która  jest  wymieniona 

w  ustawie  odnośnie  ogrodów  działkowych,  jest  forma  użytkowania.  Ustawa  wyraźnie 

wskazuje użytkowanie,  a nie  dzierżawę  jako  podstawę  prawną  do  prowadzenia  rodzinnego 

ogrodu  działkowego.  Działkowcy  będą  ponosić  coroczne  opłaty  z  tytułu  użytkowania 

nieruchomości.”  

 

Pan  Henryk  Wolicki  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  zgłosił 

autopoprawkę  do  projektu  uchwały,  polegającą  na wykreśleniu w  tytule  i w  §  1 

nazwy „Zwięczyca”. 

 
Przystąpiono do głosowania: 
 
Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  użytkowanie 

nieruchomości, położonej w Rzeszowie – Zwięczycy  i zwolnienia z przetargowego 

trybu  zawarcia  umowy  /wraz  z  autopoprawką/  została  przyjęta  jednomyślnie 

(26 głosami „za”). 
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Ad. 21. 

Pan Henryk Wolicki  – Zastępca  Prezydenta Miasta Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 

oddanie w użytkowanie wieczyste nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. 

Lubelskiej.  Zgłosił  autopoprawkę  do  §  1,  który  otrzymuje  brzmienie:  „Wyraża  się 

zgodę  na  oddanie  w  użytkowanie  wieczyste  w  drodze  przetargu  nieograniczonego, 

nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Lubelskiej, oznaczonej  jako działka nr 69/13, 

w obr. 207, o pow. 14 a 06 m2, objętej Kw RZ1Z/00115498/2, z przeznaczeniem na budowę 
Kliniki  Kardiologicznej  z  Pracownią Hemodynamiki,  stanowiącej własność Gminy Miasto 

Rzeszów”. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 28 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 

‐ Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, 

‐ Komisja Zdrowia 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie wieczyste 

nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Lubelskiej  /wraz z autopoprawką/ 

została przyjęta jednomyślnie (26 głosami „za”). 

 

Ad. 22. 

Pan Henryk Wolicki  – Zastępca  Prezydenta Miasta Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 

oddanie  w  użytkowanie  wieczyste  nieruchomości  położonej  przy  ul.  Szpitalnej 

(boczna ul. Szopena) w Rzeszowie. Zgłosił  autopoprawkę do  §  1, który otrzymuje 

brzmienie:  „Wyraża  się  zgodę  na  oddanie  w  użytkowanie  wieczyste  nieruchomości 

oznaczonej  jako  działka  nr  1098/2  w  Obr.  207,  o  pow.  29  a  52  m2,  położonej  przy  ul. 

Szpitalnej  (boczna  ul.  Szopena)  w  Rzeszowie,  objętej  Kw  RZ1Z/00114192/0, 

z  przeznaczeniem  na  budowę  parkingu  wielopoziomowego,  stanowiącej  własność  Gminy 

Miasto Rzeszów.” 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 29 do protokołu/. 

 

Dalszą część obrad prowadził Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady 

Miasta. Poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radny  Pan  Robert  Kultys  –  zabierając  głos,  powiedział:  „Nie  rozumiem  działań 

miejskich  odnośnie  lokalizacji  przyszłych  parkingów.  Wszyscy  wiemy,  że  potrzebne  są 
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w mieście parkingi. Parkingi w centrum Rzeszowa są potrzebne, ale bezpłatne, jako parkingi 

miejskie. Natomiast tą uchwałą chcemy oddać kolejną działkę inwestorowi prywatnemu, który 

wybuduje  parking  płatny.  Nie  mam  nic  przeciwko,  aby  inwestorzy  prywatni  budowali 

parkingi płatne, by mogli sami na tym zarabiać. Oddajemy ostatnie działki, na których miasto 

mogłoby wybudować bezpłatne parkingi. Centrum Miasta cierpi na brak parkingów. Bardzo 

często samochody kilka razy okrążają centrum miasta w poszukiwaniu miejsca parkingowego. 

Należy odciążyć centrum miasta  i wybudować na działce przy ul. Szopena parking miejski. 

Nieuzasadniona  jest sprzedaż  jednej z ostatnich nieruchomości należących do Miasta, która 

może  być  przeznaczona  na wykonanie miejsc  parkingowych. Zwracam  uwagę,  że  parkingi 

wielopoziomowe  powinny  być  usytuowane  na  obrzeżach  starego  miasta,  a  nie  w  jego 

centrum.” 

 

Pani  Marta  Niewczas  –  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miasta  ‐  stwierdziła,  że  ze 

względu na zbyt małą  liczbę miejsc parkingowych w centrum miasta, zasadna  jest 

budowa parkingu wielopoziomowego na terenie wskazanym w projekcie uchwały. 

 

Radny  Pan  Jerzy  Jęczmienionka  –  stwierdził,  że  błędem  jest  oddawanie  ostatniej 

miejskiej działki na obrzeżach Starówki. 

 

Rady  Pan  Jacek Kiczek  –  podkreślił,  że  ze względu  na wysokie  koszty  realizacji 

przedsięwzięcia, wątpliwe jest, aby miasto zbudowało parkingi wielopoziomowe. 

 

Pan Marek Ustrobiński ‐ Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odnosząc się do 

wypowiedzi  radnych,  powiedział:  „W  najbliższym  okresie  zostanie  otwarty  parking 

wielopoziomowy przy Filharmonii Rzeszowskiej.” 

 

Radny Pan Bogusław Sak – powiedział: „Miasto powinno inicjować, wskazywać tereny, 

na  których  powinny  powstać  parkingi  ale  na  pewno  nie  budować  parkingów 

wielopoziomowych. Musimy pamiętać, że nie są to parkingi dostępne ogólnie, czyli bezpłatnie. 

Jest  to  budowla,  która musi  być  administrowana.  Jeśli miasto ma  pobierać  poprzez  swoje 

jednostki opłaty, to czym się różni parking budowany przez miasto w stosunku do parkingu 

budowanego  przez  inwestora  zewnętrznego,  prywatnego? Niczym. Natomiast miasto  tam, 

gdzie ma możliwości, powinno poszerzać parkingi zielone. Optuję za tym, aby przy Ratuszu, 

w jego okolicy, wybudować parking zarówno naziemny, jak i podziemny.” 

 

Radny  Pan  Edmund  Kalandyk  –  uznał  za  zasadną  budowę  parkingu 

wielopoziomowego  przy  ul.  Szpitalnej.  Ponadto  stwierdził,  że  władze  miasta 

powinny  podjąć  działania  zmierzające  do  przeni9esienia  kupców  z  ul.  Dołowej 

w inne miejsce. 

 

Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – poinformował,  że 

trwają  przygotowania  do  przeniesienia  targowiska  z  ul.  Dołowej  za  jednostkę 

wojskową przy ul. Lwowskiej. 
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Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie wieczyste 

nieruchomości  położonej  przy  ul.  Szpitalnej  (boczna  ul.  Szopena)  w  Rzeszowie 

/wraz  z  autopoprawką/  została  przyjęta  22  głosami  „za”  przy  3  głosach 

przeciwnych i 3 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 23. 

Pan Henryk Wolicki  – Zastępca  Prezydenta Miasta Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 

zamianę  nieruchomości.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego 

projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 30 

do protokołu/. 

 

Pan Waldemar  Szumny  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta  ‐  poinformował,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zamianę  nieruchomości 

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 

 

Ad. 24. 

Pan Henryk Wolicki  – Zastępca  Prezydenta Miasta Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 

obciążenie  nieruchomości. Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego 

projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 31 

do protokołu/. 

 

Pan Waldemar  Szumny  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta  ‐  poinformował,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  obciążenie  nieruchomości 

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 

 

Ad. 25. 

Pan Henryk Wolicki  – Zastępca  Prezydenta Miasta Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wydzierżawienia 

nieruchomości  położonej  przy  ul.  Świętego  Mikołaja  w  Rzeszowie.  Następnie 
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przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  /projekt  uchwały, 

wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 32 do protokołu/. 

 

Pan Waldemar  Szumny  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta  ‐  poinformował,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonej  przy  ul. 

Świętego  Mikołaja  w  Rzeszowie  /w  zaproponowanej  wersji/  została  przyjęta 

jednomyślnie (28 głosami „za”). 

 

Ad. 26. 

Pan Henryk Wolicki  – Zastępca  Prezydenta Miasta Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 

wydzierżawienie nieruchomości położonej przy ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 33 do protokołu/. 

 

Pan Waldemar  Szumny  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta  ‐  poinformował,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości 

położonej  przy  ul. M.  C.  Skłodowskiej w  Rzeszowie  /w  zaproponowanej wersji/ 

została przyjęta jednomyślnie (32 głosami „za”). 

 

Ad. 27. 

Pan Henryk Wolicki  – Zastępca  Prezydenta Miasta Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy na terenie 

miasta Rzeszowa. Zgłosił autopoprawkę do § 1 projektu uchwały, który otrzymuje 

brzmienie: „Nadaje się nazwę „Skwer św. Jana z Dukli” terenowi położonemu pomiędzy ul. 

Sokoła  a Klasztorem OO.  Bernardynów,  oznaczony w  załączniku  do  niniejszej  uchwały.” 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 34 do protokołu/. 

 

Pan Waldemar  Szumny  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta  ‐  poinformował,  że 

Komisja  Porządku  Publicznego  i  Współpracy  z  Samorządami  Osiedlowymi 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  nadania  nazwy  na  terenie  miasta  Rzeszowa  /wraz 

z autopoprawką/ została przyjęta 30 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 

1 głosie wstrzymującym.  

 

Ad. 28. 

Pan  Marcin  Stopa  –  Sekretarz  Miasta  Rzeszowa  ‐  z  upoważnienia  Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  woli  ustanowienia 

insygniów  Gminy  Miasta  Rzeszów  w  postaci  łańcuchów  ceremonialnych  dla 

Prezydenta Miasta Rzeszowa i Przewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa. Następnie 

przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  /projekt  uchwały, 

wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 35 do protokołu/. 

 

Radny  Pan  Jacek Adamowicz  –  zapytał,  jaki  będzie  koszt wykonania  łańcuchów 

ceremonialnych dla Prezydenta Miasta i Przewodniczącego Rady Miasta.  

 

Pan Marcin Stopa – Sekretarz Miasta Rzeszowa – odpowiedział: „Najpierw musimy 

skonsultować  z historykami,  z heraldykami wzór  łańcuchów,  a następnie przyjdzie  czas na 

koszty.  Dzisiejsza  uchwała  jest  uchwałą  intencyjną,  pozwalającą  rozpocząć  proces 

przygotowań do wykonania łańcuchów.”  

 

Radny Pan Jacek Kiczek – stwierdził, że Rada nie powinna w tej chwili zajmować się 

sprawą łańcuchów, bo nie jest to rzecz priorytetowa.   

 

Radny  Pan  Adolf  Gubernat  –  zabierając  głos,  powiedział:  „Radni  nie  powinni 

sugerować się artykułem, który okazał się w „Super Nowościach”, mówiącym, że    łańcuchy 

będą wykonane  dla  Prezydenta Miasta  Pana  Tadeusza  Ferenca  i  Przewodniczącego  Rady 

Miasta  Pana  Konrada  Fijołka.  Łańcuch  ma  być  dla  Prezydenta  Miasta 

i  Przewodniczącego  Rady,  a  nie  personalnie  dla  danej  osoby,  jak  to  sugerowała  gazeta. 

Uchwała ma charakter intencyjny, a więc należy ją przyjąć.” 

 

Radny Pan Jan Mazur – zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

 

W/w  wniosek  został  przyjęty  24  głosami  „za”,  przy  4  głosach  przeciwnych 

i 2 głosach wstrzymujących. 

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia woli ustanowienia insygniów Gminy Miasta 

Rzeszów w  postaci  łańcuchów  ceremonialnych  dla Prezydenta Miasta Rzeszowa 

i  Przewodniczącego  Rady Miasta  Rzeszowa  /w  zaproponowanej wersji/  została 

przyjęta 24 głosami „za”, przy 5 głosach przeciw i 2 głosach wstrzymujących. 
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Ad. 29. 

Pan Henryk Wolicki  – Zastępca  Prezydenta Miasta Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  regulaminu 

określającego  wysokość  i  warunki  przyznawania  nauczycielom  dodatków  do 

wynagrodzenia,  sposób  obliczania  wynagrodzenia  za  godziny  ponadwymiarowe 

i godziny doraźnych zastępstw, wysokość  i warunki wypłacania niektórych  innych 

składników  wynagrodzenia  oraz  nagród.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do 

przedłożonego projektu uchwały  /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 

załącznik nr 36 do protokołu/. 

 

Pan Waldemar  Szumny  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta  ‐  poinformował,  że 

Komisja Edukacji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość i warunki 

przyznawania  nauczycielom  dodatków  do  wynagrodzenia,  sposób  obliczania 

wynagrodzenia  za  godziny  ponadwymiarowe  i  godziny  doraźnych  zastępstw, 

wysokość i warunki wypłacania niektórych innych składników wynagrodzenia oraz 

nagród /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (24 głosami „za”). 

 

Dalszą część obrad prowadziła Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady 

Miasta. 

 

Ad. 30. 

Pan Henryk Wolicki  – Zastępca  Prezydenta Miasta Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  nadania  imienia 

Zespołowi Szkół Plastycznych w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do 

przedłożonego projektu uchwały  /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 

załącznik nr 37 do protokołu/. 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  ‐  poinformowała,  że 

Komisja Edukacji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  nadania  imienia  Zespołowi  Szkół  Plastycznych 

w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (26 głosami 

„za”). 

 

Ad. 31. 

Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa  ‐ z upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  podniesienia  kwoty 
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dodatku  do  zasiłku  rodzinnego  z  tytułu  kształcenia  i  rehabilitacji  dziecka 

niepełnosprawnego. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu 

uchwały  /projekt  uchwały,  wraz  z  uzasadnieniem,  stanowi  załącznik  nr  38  do 

protokołu/. 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  ‐  poinformowała,  że 

Komisja  Rodziny  i  Pomocy  Społecznej  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  podniesienia  kwoty  dodatku  do  zasiłku  rodzinnego 

z tytułu kształcenia  i rehabilitacji dziecka niepełnosprawnego  /w zaproponowanej 

wersji/ została przyjęta jednomyślnie (26 głosami „za”). 

 

Ad. 32. 

Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa  ‐ z upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia 

szczegółowego sposobu konsultowania z radą działalności pożytku publicznego lub 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

o  działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie,  projektów  aktów  prawa 

miejscowego w  dziedzinach  dotyczących  działalności  statutowej  tych  organizacji. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 39 do protokołu/. 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta ‐ poinformowała, że: 

‐ Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej, 

‐ Komisja Zdrowia 

 jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z radą 

działalności pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami, 

o  których  mowa  w  art.  3  ust.  3  ustawy  o  działalności  pożytku  publicznego 

i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących 

działalności  statutowej  tych  organizacji  /w  zaproponowanej  wersji/  została 

przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 

 

Ad. 33. 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa ‐ z upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do 

sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 205/17/2010 
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„Staromieście ‐ Nad Wisłokiem” w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie 

do  przedłożonego  projektu  uchwały  /projekt  uchwały,  wraz  z  uzasadnieniem, 

stanowi załącznik nr 40 do protokołu/. 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  ‐  poinformowała,  że 

Komisja Gospodarki  Przestrzennej  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 205/17/2010 „Staromieście ‐ Nad Wisłokiem” 

w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (29 głosami 

„za”). 

 

Ad. 34. 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa ‐ z upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do 

sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 204/16/2010 

na  osiedlu  Przybyszówka w  Rzeszowie. Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do 

przedłożonego projektu uchwały  /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 

załącznik nr 41 do protokołu/. 

 

Pani  Marta  Niewczas  –  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miasta  ‐  poinformował,  że 

Komisja Gospodarki  Przestrzennej  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  204/16/2010  na  osiedlu  Przybyszówka 

w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (26 głosami 
„za”). 

 

Ad. 35. 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa ‐ z upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do 

sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 200/12/2010 

„Staromieście – Przy Moście” w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do 

przedłożonego projektu uchwały  /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 

załącznik nr 42 do protokołu/. 
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Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  ‐  poinformowała,  że 

Komisja Gospodarki  Przestrzennej  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  200/12/2010  „Staromieście  –  Przy Moście” 

w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (25 głosami 
„za”). 

 

Ad. 36. 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa ‐ z upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do 

sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 199/11/2010 

„Droga  Południowa” w Rzeszowie. Zgłosiła  autopoprawkę  do  §  2  i  uzasadnienia 

projektu uchwały, polegającą na zmianie wielkości powierzchni obszaru położonego 

nad  rzekami:  Wisłok  i  Strug  ‐  z  328  ha  na  347  ha.  Następnie  przedstawiła 

uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  /projekt  uchwały,  wraz 

z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 43 do protokołu/. 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  ‐  poinformowała,  że 

Komisja Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Pan Edmund Kalandyk – zapytał, czy są ramy czasowe w  jakich plan musi 

być uchwalony. 
 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – odpowiedziała: 

„Podjęcie  uchwały  intencyjnej  umożliwi  nam  rozpoczęcie  prowadzenia  prac. Na  obecnym 

etapie  jedyną wskazówką  przestrzenną  są uchwalone  opracowania  studialne,  czyli  studium 

uwarunkowań  dla Miasta  Rzeszowa,  jak  również  plan  województwa,  który  wskazuje  na 

konieczność  takiego  połączenia.  Jeśli  uchwała  zostanie  podjęta,  wtedy  będziemy  związani 

procedurą  określoną  szczegółowo  w  ustawie  o  planowaniu  i  zagospodarowaniu 

przestrzennym. Czas jaki przewiduje ustawa (procedura) na uchwalenie planu, to 8 miesięcy 

plus okres projektowania i uzgadniania.” 

 

Radny Pan Bogusław Sak  –  zwrócił uwagę,  aby w przyszłości przy  opracowaniu 

planu  zagospodarowania  przestrzennego  przeznaczyć  część  terenu  na  zabudowę 

wielorodzinną.  

 

Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  199/11/2010  „Droga  Południowa” 

w Rzeszowie /wraz z autopoprawka/ została przyjęta 27 głosami „za”, bez głosów 

przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
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Ad. 37. 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa ‐ z upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do 

sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 197/9/2010 

„Zwięczyca – Przy Drodze” w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do 

przedłożonego projektu uchwały  /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 

załącznik nr 44 do protokołu/. 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  ‐  poinformowała,  że 

Komisja Gospodarki  Przestrzennej  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  197/9/2010  „Zwięczyca  –  Przy  Drodze” 

w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (28 głosami 

„za”). 

 

Ad. 38. 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa ‐ z upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do 

sporządzenia  zmiany  Nr  198/10/2010  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania 

Przestrzennego  Nr  14/1/98  w  rejonie  ulic:  Strzyżowskiej,  Ustrzyckiej,  Dukielskiej 

i  Krośnieńskiej  w  Rzeszowie.  Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do 

przedłożonego projektu uchwały  /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 

załącznik nr 45 do protokołu/. 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  ‐  poinformowała,  że 

Komisja Gospodarki  Przestrzennej  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany Nr  198/10/2010 

Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego Nr  14/1/98 w  rejonie  ulic: 

Strzyżowskiej,  Ustrzyckiej,  Dukielskiej  i  Krośnieńskiej  w  Rzeszowie 

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 

 

Ad. 39. 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa ‐ z upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do 

sporządzenia  zmiany  Nr  202/14/2010  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania 
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Przestrzennego Nr 51/2/2002 przy Rynku Starego Miasta między kamienicami nr 19 

i 24 w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu 

uchwały  /projekt  uchwały,  wraz  z  uzasadnieniem,  stanowi  załącznik  nr  46  do 

protokołu/. 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  ‐  poinformowała,  że 

Komisja Gospodarki  Przestrzennej  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany Nr  202/14/2010 

Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  51/2/2002  przy  Rynku 

Starego Miasta między  kamienicami  nr  19  i  24 w Rzeszowie  /w  zaproponowanej 

wersji/ została przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 

 

Ad. 40. 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa ‐ z upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do 

sporządzenia  zmiany  Nr  206/18/2010,  Nr  207/19/2010,  208/20/2010  miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego. Następnie przedstawiła uzasadnienie do 

przedłożonego projektu uchwały  /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 

załącznik nr 46a do protokołu/. 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  ‐  poinformowała,  że 

Komisja Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie przystąpienia do  sporządzenia  zmiany Nr  206/18/2010, 

Nr 207/19/2010, 208/20/2010 miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

/w  zaproponowanej  wersji/  została  przyjęta  30  głosami  „za”,  bez  głosów 

przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 41. 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa ‐ z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Nr 

178/5/2009  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  10/7/96 

zespołu usług publicznych  i komercyjnych na osiedlu Nowe Miasto w Rzeszowie. 

Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały  /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 47 do protokołu/. 
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Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  ‐  poinformowała,  że 

Komisja Gospodarki  Przestrzennej  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie  uchwalenia  zmiany Nr  178/5/2009 Miejscowego Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  10/7/96  zespołu  usług  publicznych 

i komercyjnych na osiedlu Nowe Miasto w Rzeszowie  /w zaproponowanej wersji/ 

została przyjęta jednomyślnie (30 głosami „za”). 

 

Ad. 42. 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  ‐  z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta 

przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągania  zobowiązań  w  zakresie 

podejmowania  inwestycji  o  wartości  przekraczającej  granicę  ustaloną  w  uchwale 

budżetowej  miasta  Rzeszowa  na  2010  r.  Zgłosiła  autopoprawkę  do  załącznika 

nr 1 (w rubryce 28 ‐ wydatki majątkowe – programy) ulega zmianie kwota środków 

na realizację programów: winno być 441 403 874 zł /autopoprawka stanowi załącznik 

nr  49  do  protokołu/.  Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  przedłożonego 

projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 50 

do protokołu/. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  zaciągania  zobowiązań  w  zakresie  podejmowania 

inwestycji  o  wartości  przekraczającej  granicę  ustaloną  w  uchwale  budżetowej 

miasta Rzeszowa na 2010 r. /wraz z autopoprawką/ została przyjęta jednomyślnie 

(31 głosam8 „za”). 

 

Ad. 43. 

Pan Konrad Fijołek  ‐ Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały 

w  sprawie wyrażenia  opinii  o  lokalizacji  kasyna  gry  (ul. Rynek  20‐23). Następnie 

przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  /projekt  uchwały, 

wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 51 do protokołu/. 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  ‐  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 

uchwały. 

 

Radny Pan Jacek Kiczek – zapytał, co Rzeszów zyska dzięki powstaniu kasyn gry. 
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Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – powiedziała: „Uchwała 

została przygotowana na wniosek podmiotów,  które  zgłaszały przez ostatnie 2  lata wnioski 

o wydanie pozytywnej opinii w sprawie lokalizacji kasyna gry.”   

 

Radny Pan Robert Kultys ‐  odczytał opinię SP ZOZ Centrum Profilaktyki i Terapii 

Uzależnień  dotyczącą  skutków  funkcjonowania  salonów  gier  /opinia  stanowi 

załącznik nr 51a do protokołu/. Stwierdził,  że zlokalizowanie w Rzeszowie kasyna 

będzie miało negatywny wpływ zwłaszcza dla ludzi uzależnionych od hazardu.  

 

Radny  Pan  Jan  Mazur  –  zabierając  głos,  powiedział:  „Zawsze  przy  tego  typu 

podejmowanych decyzjach zastanawiamy się jakie będą plusy i minusy. Mówimy o kasynach 

jako  hazardzie.  Nie  dostrzegamy,  że  nawet  Totalizator  Sportowy  (Lotto),  czy  zakłady 

bukmacherskie można uznać  za hazard,  bo przecież gracze  często  tracą  fortuny. Zakazując 

takiego  rodzaju  rozrywek możemy  dojść  do  paranoicznej  sytuacji,  gdzie  najlepiej  zakazać 

wszystkiego,  bo  w  jakimś  stopniu  zagraża  ludziom.  Rzeszów  jest  prawie  200‐tysięcznym 

miastem, położonym na szlaku turystycznym. Ustawa mówi, że w tej sytuacji na jego terenie 

może znajdować się 1 kasyno. W ciągu roku do Rzeszowa przyjeżdża wiele turystów, którzy 

potrzebują  swoistego  rodzaju  atrakcji. Wpływ  z  podatku  od  prowadzenia  kasyna  zasilałby 

budżet Miasta.” 

 

Radny  Pan  Andrzej  Dec  –  zaproponował  zdjęcie  projektu  uchwały  z  porządku 

obrad  i  przekazanie  go  do  Biura  Rozwoju  Miasta  Rzeszowa,  celem  wskazania 

najkorzystniejszej lokalizacji. 

 

Pani  Janina  Załuska  –  Dyrektor  Biura  Obsługi  Prawnej  –  odnosząc  się  do 

propozycji Radnego Pana Andrzeja Deca, powiedziała: „Ustawa nie mówi o kryteriach, 

jakimi należy  się kierować odnośnie kasyn, poza zapisem,  że Rada Miasta opiniuje wniosek 

o lokalizacji kasyna. Biuro Rozwoju Miasta Rzeszowa nie może jednoznacznie wskazać, która 

lokalizacja jest lepsza, czy gorsza.” 

 

Pan  Filip  Kaczmarski  –  przedstawiciel  firmy  ZPR Warszawa  –  zabierając  głos, 

powiedział: „Jednym  z dokumentów dla  spółki,  która ubiega  się o  koncesję na  kasyno  jest 

opinia wyrażona przez Radę Miasta w sprawie  jego  lokalizacji. Cała dokumentacja składana 

jest  do  Ministerstwa  Finansów.  Procedura  określa,  którą  lokalizację  minister  zaopiniuje 

pozytywnie i wyda koncesję. Opiniowana jest lokalizacja (czy jest to centrum miasta, czy jest 

to  lokalizacja  w  hotelu,  czy  są  miejsca  parkingowe),  a  wszystko  jest  punktowane 

i weryfikowane.  Jest  to  proces  dość  długi. Od momentu  złożenia  dokumentów  proces  trwa 

6 miesięcy.” Dodał:  „Wejście  do  kasyna  posiadają  tylko  osoby  pełnoletnie. Wszystko  jest 

kontrolowane  i  monitorowane.  Uruchomienie  kasyna  gry  spowoduje  obniżenie  bezrobocia 

w mieście. Deklarujemy 50 nowych miejsc pracy. Ponadto nastąpi likwidacja i zahamowanie 

ogólnodostępnych punktów o niskich wygranych.” 
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Przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  lokalizacji  kasyna  gry 

/w  zaproponowanej  wersji/  została  przyjęta  19  głosami  „za”,  przy  10  głosach 

przeciwnych i 3 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 44. 

Pan Konrad Fijołek  ‐ Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały 

w  sprawie wyrażenia  opinii  o  lokalizacji  kasyna  gry  (ul. Moniuszki  2). Następnie 

przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  /projekt  uchwały, 

wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 52 do protokołu/. 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  ‐  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  lokalizacji  kasyna  gry 

/w  zaproponowanej  wersji/  została  przyjęta  18  głosami  „za”,  przy  10  głosach 

przeciwnych i 4 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 45. 

Pan Konrad Fijołek  ‐ Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały 

w  sprawie wyrażenia  opinii  o  lokalizacji  kasyna  gry  (ul.  Lwowska  6). Następnie 

przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  /projekt  uchwały, 

wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 53 do protokołu/. 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  ‐  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  lokalizacji  kasyna  gry 

/w  zaproponowanej  wersji/  została  przyjęta  18  głosami  „za”,  przy  10  głosach 

przeciwnych i 4 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 46. 

Pan Konrad Fijołek  ‐ Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (ul. Cieplińskiego 3). Następnie 

przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  /projekt  uchwały, 

wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 54 do protokołu/. 
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Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  ‐  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  lokalizacji  kasyna  gry 

/w  zaproponowanej  wersji/  została  przyjęta  19  głosami  „za”,  przy  10  głosach 

przeciwnych i 4 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 47. 

Pan Konrad Fijołek  ‐ Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały 

w  sprawie wyrażenia  opinii  o  lokalizacji  kasyna  gry  (ul. Kościuszki  9). Następnie 

przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  /projekt  uchwały, 

wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 55 do protokołu/. 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  ‐  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  lokalizacji  kasyna  gry 

/w  zaproponowanej  wersji/  została  przyjęta  19  głosami  „za”,  przy  10  głosach 

przeciwnych i 4 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 48. 

Pan Konrad Fijołek  ‐ Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (ul. Okulickiego 10). Następnie 

przedstawił  uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały  /projekt  uchwały, 

wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 56 do protokołu/. 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  ‐  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  lokalizacji  kasyna  gry 

/w  zaproponowanej  wersji/  została  przyjęta  19  głosami  „za”,  przy  11  głosach 

przeciwnych i 4 głosach wstrzymujących. 
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Ad. 49. 

Wykaz zarządzeń Prezydenta Miasta Rzeszowa od dnia 24 czerwca do 19  sierpnia 

2010  roku,  przekazany  radnym w  formie  pisemnej  –  stanowi  załącznik  nr  57  do 

protokołu. 

 

Ad. 50. 

Radny Pan Jerzy Maślanka ‐  złożył pisemnie interpelację o treści: 
 
 „W imieniu członków Spółdzielni Mieszkaniowych Miasta Rzeszowa, zwracam się do 

Pana Prezydenta o wyjaśnienie, czy możliwe jest przejęcie przez Gminę Miasto Rzeszów 

kosztów oświetlenia ulic, parkingów, placów (wraz z ich konserwacją), znajdujących się na 

osiedlach spółdzielczych. 

W/w koszty oświetlenia i konserwacji w całości ponoszą tylko spółdzielcy, 

a oświetlenie służy całemu społeczeństwu Miasta i osobom przyjezdnym. Mieszkańcy osiedli 

mieszkaniowych są obciążani podwójnie, tzn. utrzymują koszty oświetlenia, a także płacą 

podatki na rzecz Miasta. Problem ten wielokrotnie był poruszany na zebraniach członków 

naszych spółdzielni, którzy wielokrotnie wnioskowali o załatwienie tej kwestii, tak jak to 

zrobiono w wielu miastach Polski. 

Zarządy Spółdzielni zostały zobowiązane, aby w tej sprawie mieszkańcy otrzymali 

jednoznaczną odpowiedź od Pana Prezydenta przed upływem obecnej kadencji.” 

 

Radny Pan Stanisław Ząbek ‐ złożył pisemnie interpelację o treści: 
 
 „Zwracam się z uprzejmą prośba o wydanie stosownych poleceń celem rozpoczęcia 

realizacji przebudowy rowu R-5 na terenie Osiedla Biała, zlokalizowanego pomiędzy ulicami: 

Świętojańską i Kard. K. Wojtyły. 

Wyjaśniam dodatkowo, że w/w rów jest tzw. rowem zbiorczym, zbierającym wody 

opadowe oraz źródlane z rejonu Łanów Bielskich. Jego przebudowa jest zawarta w zadaniach 

budżetu miasta na rok bieżący na kwotę 50.000 zł. Aktualnie rów ten jest w stanie mocno 

zamulonym i nie odprowadza w sposób prawidłowy wód, które zbiera. Stan ten powoduje 

stałe podtopienia około 40 domów zlokalizowanych w jego sąsiedztwie.” 

 

Radny Pan Stanisław Ząbek ‐ złożył pisemnie interpelację o treści: 
 

„Nawiązując do mojej ustnej prośby skierowanej do Pana Prezydenta, bardzo 

uprzejmie proszę o spowodowanie zapewnienia przejezdności ul. Mokra Strona (od 
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skrzyżowania z ul. Źródlaną  w kierunku Tyczyna, gdzie na odległości ok. 50 mb. występują 

głębokie wyboje.” 

 
Radny Pan Waldemar Szumny ‐ złożył pisemnie interpelację o treści: 
 
 „Proszę o przedstawienie sprawy związanej z terenem rekreacyjno-sportowym przy ul. 

Krokusowej i ul. Rumiankowej (Osiedle Zalesie) w kontekście przeznaczenia tego terenu pod 

boisko sportowe.  

Jest to niewielki obszarowo teren, porośnięty trawą. Nie ma tam bramek piłkarskich. Obok 

znajduje się plac zabaw dla małych dzieci. Jednocześnie odbywają się tam mecze piłkarskie 

dorosłych mieszkańców, gdzie protestują okoliczni mieszkańcy domków i szeregówek 

(podnoszą przy tym zagrożenie bezpieczeństwa oraz kwestię używanego słownictwa). Część 

mieszkańców zgłasza również fakt, że teren boiska jest przeznaczony jedynie dla dzieci (a nie 

dorosłych), gdzie nie ma tam stosownych zabezpieczeń, m.in. przed przelatującą piłką, 

a wielkość obszaru trawiastego powoduje, że nie nadaje się on na boisko piłkarskie. Jakie jest 

zatem przeznaczenie tego terenu?” 

 
Radny Pan Waldemar Szumny ‐ złożył pisemnie interpelację o treści: 
 
 „W ostatnim czasie do radnych zwrócili się mieszkańcy ul. Lawendowej (Osiedle 

Zalesie) z prośbą o pomoc (listownie, a także osobiście na posiedzeniu Komisji Gospodarki 

Przestrzennej Rady Miasta odbytym w dniu 25 sierpnia 2010 r.). Chcąc pomóc mieszkańcom 

w zachowaniu terenów zielonych (m.in. drzew) i rekreacyjnych, proszę 

o przedstawienie sytuacji prawnej związanej z tym terenem. Proszę także o wyjaśnienie 

sprawy dzierżawy tego terenu, gdyż mieszkańcy ul. Lawendowej byli zainteresowani 

wydzierżawieniem terenu, aby zachować teren zielony, jednakże uzyskali odpowiedź 

odmowną. Zgłaszają także, że obszar terenu zielonego został zmniejszony z powierzchni 

12 arów do 4 arów, co stało się wbrew ich oczekiwaniom. Jednocześnie proponują podjęcie 

przez Radę Miasta uchwały zmieniającej istniejącą uchwałę w tym temacie odnośnie 

przeznaczenia w/w terenu i sposobu jego zagospodarowania.” 

 
Radny Pan Jacek Lasota ‐ złożył pisemnie interpelację o treści: 
 
 „Proszę o obniżenie krawężników łączących ścieżki rowerowe z ulicami, czy 

skrzyżowaniami. Zakładana maksymalna wysokość krawężnika to 2 - 3 cm. Nie jest ona 

stosowana w większości miejsc przejazdu rowerem przez ulicę, powodując znaczne wstrząsy 
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roweru, co jest niebezpieczne szczególnie dla rodziców przewożących dzieci 

w siodełkach, jak i dla samych dzieci jadących na rowerze. Wysokość krawężnika często 

przekracza 5 cm i więcej (w ciągu ul. Okulickiego, skrzyżowania przy końcu ul. 

Dąbrowskiego, czy na początku ul. Podkarpackiej). Są to przykłady od których powinno 

zacząć się obniżanie krawężników. Krawężniki ze ścięciem stosowane przy skrzyżowaniach 

też nie zdają egzaminu, bo dolna krawędź ścięcia jest kilka cm nad asfaltem, a to wytrąca 

z równowagi rowerzystę jeszcze bardziej niż zwykły krawężnik. Jak powinny wyglądać 

krawężniki pokazuje przykład skrzyżowania przy Skarbcu – ul.  Armii Krajowej i ul. 

Niepodległości. Proszę o pilne załatwienie sprawy będącej częstym tematem interwencji 

rzeszowskich rowerzystów.” 

 
Radny Pan Jan Mazur ‐ złożył pisemnie zapytanie o treści: 

 
 „Uprzejmie proszę o odpowiedź, na jakim etapie znajduje się sprawa realizacji 

wniosku mojego i Rady Osiedla Dąbrowskiego w sprawie budowy Osiedlowego Domu 

Kultury. Od kilku lat zostaje wniosek wpisywany jest do planu i budżetu miasta, a następnie 

zdejmowany. Wiem, że Pan Prezydent kilka miesięcy temu postawił to zadanie jako 

priorytetowe. W tej chwili zgłaszane są zarówno do mnie, jak i Rady Osiedla pytania, głównie 

młodych ludzi, kiedy to zadanie będzie zrealizowane?” 

 

Radny Pan Stanisław Rusinek ‐ złożył pisemnie zapytanie o treści: 

1. „Działkowcy zagrodzili drogę gminną obok ujęcia wody w Zwięczycy. Dlaczego nikt 

nie reaguje na taką samowolkę? 

2. Kiedy rozpoczną się prace drogowe na ul. Zwięczyckiej? 

3. Kiedy zostanie rozwiązany problem odprowadzenia wody z rowu przy ul. 

Podkarpackiej i czy istnieje możliwość odprowadzenia tej wody do istniejącej już 

kanalizacji burzowej? 

4. Zwracam się z prośbą o obcięcie gałęzi przy drogach i oświetleniu ulicznym. 

5. Kiedy można spodziewać się regulacji potoku Paryja?” 

 

Radna Pani Jadwiga Stręk ‐ złożyła pisemnie zapytanie o treści: 
 

1. „Czy można podnieść wysokość siatki na boisku „Orlik” na Staromieściu? 

Mieszkańcy pobliskich domów proszą o to, gdyż kopanie piłki powoduje szkody. 

40 
 



2. Kilkakrotnie zwracałam się z prośbą o wybudowanie schodów od ślepej uliczki (od ul. 

Staromiejskiej do ul. Warszawskiej). Jest to kwestia dosłownie 3 schodów, które 

umożliwiłyby przejście starszym osobom do przejścia dla pieszych. 

3. W sierpnia 2008 r. zwróciłam się w imieniu mieszkańców ul. Przyjemnej 

o wyremontowanie (naprawę) tej ulicy. Kilka razy zgłaszałam interpelacje 

w powyższej sprawie (na wizji lokalnej był tam Pan Adam Gajewski – Dyrektor 

Miejskiego Zarządu Dróg). Dostałam odpowiedź z Miejskiego Zarządu Dróg, 

podpisaną przez Pana T. Pyziaka – Zastępcą Dyrektora, iż ubytki na ul. Przyjemnej 

zostały uzupełnione. Otóż tak nie jest. 30 sierpnia 2010 r. zgłosili się do mnie 

mieszkańcy w/w ulicy, informując iż ubytki (dwie dziury) zostały owszem zasypane 

żwirem, który przy ulewnym deszczu spłynął do ul. B. Prusa. Ulica Przyjemna nadal 

świeci dziurami. Zastanawiam się, czy to chodzi o odfajkowanie sprawy? Czy nie 

powinno zależeć władzom miasta, aby to zostało zrobione należycie? Ponownie 

zwracam się z prośbą o potraktowanie tej sprawy poważnie i naprawienie tej ulicy. 

4. Zgłaszałam, iż na terenie „Orlika” na Staromieściu, za pawilonem gospodarczym, stoi 

woda. 

5. Na chodnikach przy ul. Warszawskiej załamana jest pokrywa od studzienki (przy 

zakładzie diagnostycznym, naprzeciw skrzyżowania z ul. Staromiejską). Przy 

przystanku autobusowym przy ul. Warszawskiej (koło Karcher) załamał się chodnik.” 

 

Radny Pan Sławomir Gołąb ‐ złożył pisemnie zapytanie o treści: 

1. „Czy podjęte zostaną działania w celu opracowania przez Biuro Rozwoju Miasta 

Rzeszowa szczegółowego planu zagospodarowania terenu na terenie Gminy Miasto 

Rzeszów? 

2. Czy możliwe jest częstsze opróżnianie pojemników na surowce wtórne na Osiedlu 

Staromieście? 

3. Czy istnieje możliwość zamontowania progów zwalniających na ulicy Borowej?” 

 
Radny Pan Waldemar Wywrocki ‐ złożył pisemnie zapytanie o treści: 

 „Zwracam się z zapytaniem o termin wprowadzenia do budżetu miasta Rzeszowa na 

2010 r. niezbędnej kwoty umożliwiającej ogłoszenie przetargu na prace projektowe dotyczące 

budowy ul. Kaletniczej. Przy tej ulicy mieszka ponad 150 rodzin i stanowi ona bardzo ważną 

dla Osiedla Staroniwa drogę (łączącą nową i starą część Staroniwy). 

41 
 



 Pragnę nadmienić, iż w dniu 30 sierpnia 2010 r. Komisja Gospodarki Komunalnej 

i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała wniosek o wprowadzenie do tegorocznego budżetu 

miasta Rzeszowa niezbędnej kwoty na prace projektowe, który wraz z Radą Osiedla 

Staroniwa złożyli mieszkańcy ul. Kaletniczej.” 

 

Radny Pan Waldemar Wywrocki ‐ złożył pisemnie zapytanie o treści: 

„Zwracam się z zapytaniem o możliwość przedłużenia trasy linii autobusu nr 34. Moje 

zapytanie wynika z próśb kierowanych przez mieszkańców Osiedla Staroniwa, której górna 

część została przyłączona wraz z sołectwem Zwięczyca do Osiedla Staroniwa. Bardzo dużo 

osób korzysta z linii autobusu nr 34, a mieszka w części, którą obsługuje jedynie linia 

autobusu nr 35. Dlatego też proponuję przedłużenie trasy linii autobusu nr 34 do pętli 

w Kielanówce.” 

 

Radna Pani Józefa Winiarska – złożyła pisemnie wniosek o treści: 

     „Zwracam się z uprzejmą prośbą do strażnika miejskiego, który obsługuje Osiedle 

Przybyszówka, aby zlecił właścicielom posesji, które są zaniedbane i porośnięte chwastami by 

je uporządkowali. Takie działki obniżają estetykę naszego osiedla. Jedna jest przy ul. 

Dębickiej, kolejna przy ul. Świdrówka, a resztę strażnik z pewnością sam znajdzie podczas 

patroli osiedla.”   

 

Radny Pan Witold Walawender ‐ złożył pisemnie wniosek o treści: 

 „Przy ustaleniu lokalizacji boisk sportowych typu „Orlik”, w imieniu mieszkańców, 

proszę wziąć pod uwagę tereny Osiedli: Kmity i Generała Wł. Andersa.” 

 

Radna Pani Małgorzata Rączy ‐ złożyła pisemnie wniosek o treści: 

 „W związku z licznymi prośbami mieszkańców ul. Dworzysko na Osiedlu 

Przybyszówka, uprzejmie proszę o montaż progów zwalniających przy budynkach o numerach 

12, 18 i 31. 

Jednocześnie mieszkańcy proszą o montaż lustra przy budynku nr 12, w miejscu, gdzie 

następuje rozwidlenie ulicy Dworzysko i widoczność w tym miejscu jest bardzo słaba.” 
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Radny Pan Zdzisław Daraż – złożył ustnie wniosek o treści: 

„Proponuję wprowadzenie zmian dotyczących sposobu prowadzenia obrad Rady Miasta, 

polegających na:  

- po punkcie Sprawozdanie Prezydenta Miasta Rzeszowa, Przewodniczący Rady ogłasza 

zamknięcie sesji Rady Miasta.  

- punkty: interpelacje, zapytania i wnioski oraz wolne wnioski, oświadczenia 

i informacje odbywają się z uczestnictwem Prezydentów, zainteresowanych radnych 

i dyrektorów wydziałów i kierowników merytorycznych jednostek.” 

 
Radny Pan Ludwik Szyszka ‐ złożył ustnie wniosek o treści: 

 „Wnioskuję o przesunięcie przejścia dla pieszych przy ul. Paderwskiego (obok 

kościoła), które znajduje się zbyt blisko zakrętu. Stwarza to niebezpieczeństwo dla pieszych. 

Samochody nadjeżdżające z zakrętu są mało widoczne.”  

 
Radny Pan Ludwik Szyszka ‐ złożył ustnie wniosek o treści: 

 „Proszę o wykonanie pasów przejścia dla pieszych przy ulicy Św. Rocha, na 

przecięciu z ulicą Św. Marcina. 

 

Radny Pan Ludwik Szyszka ‐ złożył ustnie wniosek o treści: 

 „Kiedy będzie wykonana studnia głębinowa na Słocinie?” 
 
Radny Pan Zdzisław Daraż ‐ złożył pisemnie wniosek o treści: 

 „Wnoszę, aby na następnej sesji Rady Miasta ostatecznie zatwierdzić sprawy związane 

z wprowadzeniem życie uchwały Rady Miasta o odznace honorowej „Zasłużony dla Miasta 

Rzeszowa”.” 

 

Ad. 51. 

Rada Miasta Rzeszowa bez uwag przyjęła: 

Protokół Nr LXXV/1/2010 z LXXV sesji odbytej w dniu 25 maja 2009 r. 

Protokół Nr LXXVI/1/2010 z LXXVI uroczystej sesji odbytej w dniu 1 czerwca 2010 r. 

Protokół Nr LXXVIII/1/2010 z LXXVIII sesji odbytej w dniu 6 lipca 2010 r. 

Protokół  Nr  LXXIX/1/2010  z  LXXIX  nadzwyczajnej  sesji  odbytej w  dniu  27  lipca 

2010 r. 

 

 

43 
 



Na LXXX sesji odbytej w dniu 31 sierpnia 2010 roku Rada Miasta Rzeszowa 

podjęła następujące uchwały: 

 

1. Uchwała Nr LXXX/1368/2010 – w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 

Edukacji Rady Miasta Rzeszowa. 

 

2. Uchwała Nr  LXXX/1369/2010  – w  sprawie  uzupełnienia  składu  osobowego 

Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki Rady Miasta Rzeszowa. 

 

3. Uchwała Nr LXXX/1370/2010 – w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 

Rzeszowa na 2010 r. 

 

4. Uchwała Nr LXXX/1371/2010 – w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 

Rzeszowa na 2010 r. 

 

5. Uchwała Nr LXXX/1372/2010 –  zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa              

w sprawie emisji obligacji. 

 

6. Uchwała Nr LXXX/1373/2010 – w sprawie zaciągania zobowiązań na realizację 

projektów o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej 

miasta Rzeszowa na 2010 r.  

 

7. Uchwała Nr  LXXX/1374/2010  –  zmieniająca  uchwałę w  sprawie wyrażenia 

woli  przystąpienia Gminy Miasto  Rzeszów  do  projektu  pn.:  „Rewitalizacja 

zdegradowanego,  zabytkowego  zespołu dworsko‐parkowego  oraz  obiektów 

gospodarczych w Rzeszowie – Słocinie na cele społeczne”. 

 

8. Uchwała Nr LXXX/1375/2010 – w sprawie aktualizacji Programu Rewitalizacji 

Obszarów Miejskich w Rzeszowie.  

 

9. Uchwała Nr  LXXX/1376/2010  – w  sprawie wyrażenia  zgody Zgromadzeniu 

Wspólników  Miejskiego  Przedsiębiorstwa  Komunikacyjnego  Spółka                        

z  o.o.  w  Rzeszowie  na  podjęcie  uchwały  o  zbyciu  prawa  wieczystego 

użytkowania nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Zabłocie. 

 

10. Uchwała  Nr  LXXX/1377/2010  –  w  sprawie  podwyższenia  kapitału 

zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów  i Kanalizacji Spółka             

z o.o. 

 

11. Uchwała  Nr  LXXX/1378/2010  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajem 

wskazanego  w  jej  treści  lokalu  na  okres  4  lat  oraz  odstąpienie  od 

przetargowego trybu zawarcia takiej umowy. 
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12. Uchwała Nr LXXX/1379/2010 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na 

czas nieoznaczony. 

 

13. Uchwała Nr  LXXX/1380/2010  – w  sprawie wydzierżawienia  nieruchomości 

położonych w Rzeszowie. 

 

14. Uchwała  Nr  LXXX/1381/2010  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 

wydzierżawienie nieruchomości położonej przy ul. Zagłoby w Rzeszowie na 

czas nieoznaczony. 

 

15. Uchwała Nr  LXXX/1382/2010  – w  sprawie wydzierżawienia  nieruchomości 

położonych w Rzeszowie. 

 

16. Uchwała  Nr  LXXX/1383/2010  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zamianę 

nieruchomości. 

 

17. Uchwała  Nr  LXXX/1384/2010  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 

bezprzetargową sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, położonej przy ul. 

Zelwerowicza  w  Rzeszowie  wraz  z  udzieleniem  bonifikaty  od  ceny 

sprzedaży. 

 

18. Uchwała  Nr  LXXX/1385/2010  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  użyczenie 

nieruchomości położonej przy Al. Powstańców Warszawy w Rzeszowie.  

 

19. Uchwała  Nr  LXXX/1386/2010  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajem 

wskazanego w jej treści lokalu użytkowego na okres 4 lat oraz odstąpienie od 

przetargowego trybu zawarcia takiej umowy. 

 

20. Uchwała  Nr  LXXX/1387/2010  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie                        

w  użytkowanie  nieruchomości,  położonej  w  Rzeszowie  i  zwolnienia                    

z przetargowego trybu zawarcia umowy. 

 

21. Uchwała  Nr  LXXX/1388/2010  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie                        

w  użytkowanie  wieczyste  nieruchomości  położonej  w  Rzeszowie  przy  ul. 

Lubelskiej. 

 

22. Uchwała  Nr  LXXX/1389/2010  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie                        

w użytkowanie wieczyste nieruchomości położonej przy ul. Szpitalnej (boczna 

ul. Szopena) w Rzeszowie. 

 

23. Uchwała  Nr  LXXX/1390/2010  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zamianę 

nieruchomości. 
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24. Uchwała Nr  LXXX/1391/2010  – w  sprawie wyrażenia  zgody  na  obciążenie 

nieruchomości. 

 

25. Uchwała Nr  LXXX/1392/2010  – w  sprawie wydzierżawienia  nieruchomości 

położonej przy ul. Świętego Mikołaja w Rzeszowie. 

 

26. Uchwała  Nr  LXXX/1393/2010  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 

wydzierżawienie  nieruchomości  położonej  przy  ul.  M.  C.  Skłodowskiej                    

w Rzeszowie. 

 

27. Uchwała Nr LXXX/1394/2010 – w  sprawie nadania nazwy na  terenie miasta 

Rzeszowa. 

 

28. Uchwała  Nr  LXXX/1395/2010  –  w  sprawie  wyrażenia  woli  ustanowienia 

insygniów Gminy Miasta Rzeszów w postaci  łańcuchów ceremonialnych dla 

Prezydenta Miasta Rzeszowa i Przewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa. 

 

29. Uchwała Nr LXXX/1396/2010 –  zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa                

w  sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego  wysokość  i  warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia, sposób obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 

wysokość  i  warunki  wypłacania  niektórych  innych  składników 

wynagrodzenia oraz nagród. 

 

30. Uchwała Nr LXXX/1397/2010 – w  sprawie nadania  imienia Zespołowi Szkół 

Plastycznych w Rzeszowie. 

 

31. Uchwała Nr  LXXX/1398/2010  – w  sprawie  podniesienia  kwoty  dodatku  do 

zasiłku  rodzinnego  z  tytułu  kształcenia  i  rehabilitacji  dziecka 

niepełnosprawnego. 

 

32. Uchwała Nr LXXX/1399/2010 – w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

konsultowania  z  radą  działalności  pożytku  publicznego  lub  organizacjami 

pozarządowymi  i  podmiotami,  o  których  mowa  w  art.  3  ust.  3  ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa 

miejscowego  w  dziedzinach  dotyczących  działalności  statutowej  tych 

organizacji. 

 

33. Uchwała  Nr  LXXX/1400/2010  –  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia 

Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  205/17/2010 

„Staromieście ‐ Nad Wisłokiem” w Rzeszowie.  
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34. Uchwała  Nr  LXXX/1401/2010  –  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia 

Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  204/16/2010  na 

osiedlu Przybyszówka w Rzeszowie. 

 

35. Uchwała  Nr  LXXX/1402/2010  –  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia 

Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  200/12/2010 

„Staromieście – Przy Moście” w Rzeszowie. 

 

36. Uchwała  Nr  LXXX/1403/2010  –  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia 

Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  199/11/2010 

„Droga Południowa” w Rzeszowie. 

 

37. Uchwała  Nr  LXXX/1404/2010  –  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia 

Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  197/9/2010 

„Zwięczyca – Przy Drodze” w Rzeszowie. 

 

38. Uchwała  Nr  LXXX/1405/2010  –  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia 

zmiany  Nr  198/10/2010  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania 

Przestrzennego  Nr  14/1/98  w  rejonie  ulic:  Strzyżowskiej,  Ustrzyckiej, 

Dukielskiej i Krośnieńskiej w Rzeszowie. 

 

39. Uchwała  Nr  LXXX/1406/2010  –  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia 

zmiany  Nr  202/14/2010  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 51/2/2002 przy Rynku Starego Miasta między kamienicami                        

nr 19 i 24 w Rzeszowie. 

 

40. Uchwała  Nr  LXXX/1407/2010  –  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia 

zmiany Nr 206/18/2010, Nr 207/19/2010, Nr 208/20/2010 miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

41. Uchwała Nr LXXX/1408/2010 – w sprawie uchwalenia zmiany Nr 178/5/2009 

Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  10/7/96  zespołu 

usług publicznych i komercyjnych na osiedlu Nowe Miasto w Rzeszowie. 

 

42. Uchwała  Nr  LXXX/1409/2010  –  w  sprawie  zaciągania  zobowiązań                     

w  zakresie  podejmowania  inwestycji  o  wartości  przekraczającej  granicę 

ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa na 2010 r. 

 

43. Uchwała  Nr  LXXX/1410/2010  –  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  lokalizacji 

kasyna gry. 

 

44. Uchwała  Nr  LXXX/1411/2010  –  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  lokalizacji 

kasyna gry. 
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45. Uchwała  Nr  LXXX/1412/2010  –  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  lokalizacji 

kasyna gry. 

 

46. Uchwała  Nr  LXXX/1413/2010  –  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  lokalizacji 

kasyna gry. 

 

47. Uchwała  Nr  LXXX/1414/2010  –  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  lokalizacji 

kasyna gry. 

 

48. Uchwała  Nr  LXXX/1415/2010  –  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  lokalizacji 

kasyna gry. 
 
 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad zamknął obrady LXXX sesji Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Obrady trwały od godz. 9.10 do godz. 17.30. 

 

 

                                                                                         Przewodniczący 

                                                                                   Rady Miasta Rzeszowa 

 

Protokołowała:                                                                              Konrad Fijołek 

 

Anita Topolska 

 

 

 

Sprawdził: 

              Dyrektor  

Biura Rady Miasta Rzeszowa 

 

         Mirosław Kubiak 
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